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      Bezwaar tegen kappen bomen en inrit Vomar

Wijkraad wil andere route 
voor vrachtauto’s Vomar  
 
In een volle bovenzaal van De Boerderij heeft dinsdagavond 13 
februari de wijkraad van omwonenden vrijwel unaniem toestemming 
gekregen om in beroep te gaan tegen het kappen van drie bomen in 
de Bernadottestraat, die de weg vrij moeten maken voor vrachtwagens 
die de nieuwe Vomar gaan bevoorraden. De wijkraad had de 
bijeenkomst belegd om de mening van de aanwezigen te peilen over 
zijn alternatieve voorstel om de inpandige losruimte op de andere 
hoek van het gebouw te situeren, omdat zulks veiliger zou zijn voor 
de voetgangers en fietsers.  
 

Fietsers en voetgangers krijgen in het plan 
van Hoorne Vastgoed te maken met een 
achteruit rijdende truck met oplegger. Ook 
ondervinden de bewoners van de 
naastliggende huizen minder geluids- en 
trillinghinder van de zware vrachtauto’s die 
dan vlak langs hun woningen rijden en 

manoeuvreren. Wat de wijkraad betreft, rijden 
de bevoorradingstrucks niet via de 
Bernadottesteeg naar de losruimte, maar via 
de Asserweg.  

Hoorne Vastgoed is al enkele maanden op de 
hoogte van de bezwaren, maar rekent erop 
dat het eigen voorstel door de gemeente 
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wordt goedgekeurd, en heeft 
geen alternatieven 
voorgesteld. 

Vandaar dat de zaak nu op 
scherp wordt gezet. In een 
eerder gehouden hoorzitting 
met de gemeente had de 
wijkraad al zijn bezwaren 
tegen het huidige plan kenbaar 
gemaakt. De uitkomst daarvan 
wordt eerst half maart 
verwacht en de wijkraad hoopt met steun van 
de omwonenden haar visie kracht bij te 
zetten. Intussen is er op 22 januari door de 
gemeente vergunning verleend om de bomen 
te kappen en de inrit aan te leggen en is er 
zes weken tijd om hiertegen bezwaar aan te 
tekenen. 

 

Over de kansen wie van de twee partijen gelijk 
krijgt is weinig te zeggen. De twee aanwezige 
gemeenteraadsleden lieten zich er niet over 
uit. Een gepensioneerde verkeersdeskundige 
uit Toolenburg meende dat de nadruk moest 
komen te liggen op de steeg waardoor de 

truck in het Hoorne-voorstel gaat rijden. Die 
route is echt gevaarlijk: smal en ook qua 
wegdek ongeschikt voor vrachtverkeer. De 
hoeveelheid bochten die de trucks in beide 
plannen moeten nemen zijn overigens 
hetzelfde. 

Parkeren 

Een ander probleem, waarvoor gemeente en 
Hoorne Vastgoed tot dusver zijn weggedoken, 
betreft de parkeerplaatsen. Dat zijn er 
minstens dertig te kort, schat de wijkraad, 
zeker als de Vomar straks 30 procent meer 
winkeloppervlakte krijgt en mikt op een 
klantenkring die ook van buiten Pax moet 
komen. Dat wordt dringen, ook voor de 
omwonenden. Daarbij is bovendien 
voorbijgegaan aan de extra parkeerplaatsen 
die in de toekomst nodig zullen zijn, als 
boven de Vomar nog eens dertig 
appartementen worden gerealiseerd. 

De presentatie van de bijeenkomst op 13 
februari j.l. is te vinden op onze website: 
https://wijkraadpax.nl onder het kopje 
“actueel/winkelcentrum pax”  

 

 

 

  

ALTERNATIEVE LOCATIE EXPEDITIE RUIMTE EN INRIT  
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Drie Koningen frustreert inzameling kerstbomen  
 
De jaarlijkse inzameling van kerstbomen op zaterdag 6 januari is geen 
succes geweest. Het aantal ingeleverde bomen bedroeg nog geen 
veertig stuks, ongeveer de helft van wat er vorig jaar werd 
ingezameld. Overigens tot genoegen van de tien kinderen die de 
bomen inleverden, want zij hoefden de prijzen nu met minder 
kinderen te delen. 
 

Naar de oorzaak van de slechte opkomst 
wordt nog gekeken, want op de 
daaropvolgende maandag lagen er wel talloze 
bomen verspreid door de wijk, die vervolgens 
zijn opgehaald door Meerlanden. 

Mogelijke oorzaken zijn: Een ongelukkige 
communicatie, dan wel een “verkeerde” 
beloning. Die beloning verschilt per wijk. In 
Graan voor Visch wordt 50 cent per 
ingeleverde boom betaald, waardoor volgens 
organisator Rob Stam zelfs mensen van 

buiten de Graan voor Visch bomen komen 
brengen. In Pax en andere wijken van 
Hoofddorp wordt per boom een ‘altijd-
prijslootje’ uitgereikt. Mogelijk wordt dat 
minder aantrekkelijk gevonden. 

Een andere reden kan zijn dat het op 6 januari 
“Drie Koningen” was, de dag waarop volgens 
de christelijke traditie de laatste dag van de 
kersttijd is aangebroken en de kerstspullen 
kunnen worden opgeruimd. Met andere 
woorden: de ophaaldag viel net te vroeg. 
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Expositie in galerie de Tuinkamer 

Japanse kunst door westerse handen 
 
Wat eerst nog een zacht, maar vormloos blok beton was, is acht uur later een 
aandacht trekkend beeld geworden. Acht uur is namelijk de tijd waarin de 
Hoornse beeldhouwster Jeannet Schilder praktisch aan haar sculptuur kan 
werken. Na die tijd is het beton te hard geworden om er met een beitel of zelfs 
aardappelschilmesje aan te werken.  
 

Enkele van die beelden staan tot en met 
zaterdag 9 maart in de tuin van galerie de 
Tuinkamer in de Wilsonstraat. Zij zijn 
onderdeel van de eerste van de vier 
verkoopexposities die het echtpaar Piet en Els 
Dees in 2024 organiseren. 

Overigens beeldhouwt Jeannet Schilder niet 
alleen met beton, ze werkt ook met hout, 
serpentijn, albast of mergel, waarvan ook 
voorbeelden in de Tuinkamer zijn te zien. 

Zoals altijd nodigt de Tuinkamer drie 
kunstenaars uit om hun werk te komen 
exposeren. De twee anderen zijn keramiste 
Anne Sey en schilderes Mercedes Guillamon, 
die zich beiden vooral op Japanse 
kunstvormen hebben gericht. Dat wil onder 
meer zeggen, dat hun kunst bescheiden, 
dienstbaar, verstild en sober is.  

Mercedes Guillamon noemt wat ze maakt zelf 
‘zen met inkt’. En dat is het ook. De met de 
pen getekende landschappen, bomen of 
watervallen zijn duidelijk niet op het 
rijstpapier ‘gesmeten’, maar uiterst langzaam 
en met veel aandacht en precisie erop 
aangebracht. Diezelfde aandacht heeft ook 
Anne Sey aan haar gebakken potten, vazen en 
schalen geschonken. Zelfs de ‘foutjes’ zijn 
met Japanse precisie gemaakt. Dergelijke 
imperfecties zijn typisch voor Japanse kunst. 
Dus wie een gladgepolijste schaal of vaas 
zoekt is bij Anna Sey aan het verkeerde adres. 
Zoiets wordt in Japan ‘wabi sabi’ genoemd, de 
‘schoonheid van het imperfecte’.  

 

Het beste is om het zelf te gaan bekijken. Piet 
en Els Dees, die hun expositie ‘West onmoet 
Oost’ hebben genoemd, vertellen er graag 
meer over. 

De Tuinkamer, Wilsonstraat 61, is op vrijdag 
en zaterdag geopend van 10 tot 17 uur. De 
toegang is gratis en mocht er iets van uw 
gading bij zijn, dan is het goed om te weten 
dat een deel van de opbrengst naar Terre des 
Hommes gaat. 

Wie zich wil voorbereiden op een bezoek aan 
de Tuinkamer kan op het internet terecht bij 

www.beeldenvanjeannet.weebly.com, bij 
www.annesey.nl bij 
https://mercedesguillamon.nl en 
uiteraard bij 
www.galeriedetuinkamer.nl. 
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Bewoners Dunantstraat bespreken de 
verbouwing van hun straat 
 
Ongeveer dertig bewoners van de even nummers van de Dunantstraat 
hebben woensdagavond 7 februari op initiatief van de Wijkraad van 
gedachten gewisseld over de onderhoudswerkzaamheden in hun deel 
van de straat. Alom was de onvrede over het feit dat men eerst kort 
voor het begin van het werk op de hoogte van de werkzaamheden was 
gesteld. En dat men nauwelijks of geen inspraak had gehad over de 
aard van de veranderingen. 

 

Zo worden er tien of elf bomen vervangen, 
maar lijken er ook bomen te zijn 
weggemoffeld. Althans, op de geleverde 
tekening wordt niet duidelijk welke bomen 
precies verdwijnen of worden vervangen en 
waar die vervangende bomen dan komen te 
staan.  

Dat is mogelijk niet langs de met klinkers 
bestrate doorgang. De daar door beugels 
beschermde  bomen lijden een armtierig leven 
of zijn op sterven na dood. Dat zegt echter 
niet alles, want het is volstrekt onduidelijk of 
daar weer bomen voor in de plaats komen. De 
kleigrond zou er niet geschikt voor zijn. Er 
komt wel iets voor terug. Maar wat, is nog 
onzeker, aldus een vertegenwoordiger van de 
gemeentelijke afdeling Beheer en Onderhoud.  

Andere omwonenden wezen op het gevaar dat 
er op een breder geworden straat harder 
wordt gereden, precies de reden waarom de 
bomen daar indertijd waren geplant, zeker 
ook met het oog op de naastgelegen 
kinderspeelplaats. Maak er een woonerf van, 
was een andere suggestie. Dan is men 
verplicht 5 kilometer per uur te rijden in 
plaats van de nu toegestane 30 km per uur. 

Na afloop konden bewoners formulieren 
invullen met hun wensen en/of suggesties, 

die de Wijkraad doorstuurt naar de gemeente, 
in de wetenschap dat het nog niet te laat 
hoeft te zijn. Want hoewel de werkzaamheden 
eind januari zijn begonnen, was de planning 
na een week al op achterstand geraakt. “Dat 
krijg je, als de bouwkeet binnen een week vier 
keer verplaatst, omdat hij in de weg blijkt te 
staan”, merkte een omwonende op. 
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Ingezonden 

Een Fort waar je welkom bent 
 
In de Amerikaanse staat Kentucky wordt in de 
zwaar beveiligde militaire basis Fort Knox 
ruim achtduizend ton goud bewaard. In ons 
“eigen” Fort Noxx bij de Geniedijk is de 
inhoud wat minder kostbaar, maar daar staat 
tegenover dat je je er heel wat meer welkom 
voelt. Geen wonder, want sinds een jaar 
runnen de eigenaren Martin en Nancy er, 
samen met een enthousiast team, een 
brasserie, een luxe wijnbar, een zomer- én 
winterterras, vergaderruimtes en locaties voor 
feesten. 

Met andere woorden: Fort NOXX is een plek 
voor eten, drinken en evenementen. Een luxe 
wijnbar om gezellig te borrelen, een brasserie 
om heerlijk te lunchen of te dineren, een 
terras om ‘s zomers én ‘s winters de hele dag 
te genieten en diverse ruimten voor besloten 
feestjes of evenementen. Een complete 
uitgaansgelegenheid, voor ieder wat wils en 
voor ieder moment van de dag. Ook worden 
er regelmatig muzikale events georganiseerd. 

Zittend op het terras heb je uitzicht op de 
fortgracht en de gevel van het oude fort. 
Binnen zie je pas goed hoe mooi het fort 
gerestaureerd is met behoud 
van historische details. 

Menukaart 

De menukaart is uitgebreid. 
Lekkernijen voor bij de koffie, 
van broodjeslunch tot warme 
lunch, een borrelkaart en in de 
avond geniet je van een diner 
waarbij je kunt kiezen uit 
veelzijdige voor- en 
hoofdgerechten en desserts. 
Speciaal voor de kids is een 

kindermenu verkrijgbaar (ook lunch). 

Trouwen of rouwen 

Trouwen op deze unieke locatie kan ook. 
Jouw droomdag beleef je bij mooi weer buiten 
in het historische openluchttheater of binnen 
bij slechter weer. Misschien denk je er liever 
niet aan, maar het fort is ook voor de 
verdrietige momenten. Het is een bijzondere 
uitvaartlocatie voor persoonlijk afscheid. 
Informeer naar de mogelijkheden. 

Fort van Hoofddorp 

Fort van Hoofddorp, gebouwd rond 1904, is 
onderdeel van de Stelling van Amsterdam. Na 
een intensieve renovatie van 10 jaar is het fort 
sinds begin 2020 open voor publiek. Het 
fortgebouw is deels gerestaureerd en deels 
onaangetast gelaten. Geschiedenis en heden 
komen hier samen. 

Best uniek dat zoiets als Fort van Hoofddorp 
zich in onze wijk bevindt. 

Danielle (Daan) Meijer 

  

FOTO: KEES VAN DER VEER  
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Met Schwung naar de overkant 
Ook in Pax heeft sinds kort twee kruispunten waarop de Schwungapp 
werkzaam is, en wel bij de kruisingen van de Paxlaan met de Kruisweg 
en de Hoofdweg.  
 

De Schwungapp is bedoeld om het verkeerslicht voor voetgangers en fietsers 
sneller op groen te laten springen, te vergelijken met het systeem voor 
buschauffeurs bij het naderen van een stoplicht. 

In Hoofddorp is nog sprake van een proef, die vooral op de Van Heuven 
Goedhartlaan wordt uitgevoerd. Wethouder Marja Ruigrok heeft laten weten 
dat zij eerst wil zien hoeveel mensen er gebruik van maken alvorens een 
definitief besluit over de invoering van app te nemen. 

Nieuwe beheerder De Boerderij 
 
Per 1 maart krijgt De Boerderij een nieuwe beheerder, 
en wel Lizzy van Hal (31). Zij neemt de plaats in van 
Wichert Brommer, die naar buurthuis De Nieuwe Silo in 
Graan voor Visch vertrekt. 
 

Lizzy laat weten dat zij ernaar streeft De Boerderij centraal te laten staan voor 
jong en oud. Zij voegt daaraan toe dat als iemand een activiteit in de wijk mist, 
of een idee voor een activiteit heeft, zij dat graag hoort. In ieder geval staat de 
deur altijd open en is de koffie in een mum van tijd gezet. 

UP! Meepraten over ouder worden 
 

In buurtcentrum ’t Kattegat kan iedereen die daar zin in heeft onder leiding van een getrainde 
gespreksleider op twee dinsdagen meepraten over thema’s als afscheid, familie en ouderlijk 
huis.  

UP! belooft dat het zijn geen ‘zware’ gesprekken zijn en dat er veel wordt gelachen, alhoewel er 
ook wel eens een traan wordt gelaten. 

Een gesprek duurt ongeveer anderhalf uur. Er is koffie en iets lekkers en deelname is gratis. Wie wil 
aanschuiven, is welkom op dinsdag 20 februari om 12.15 uur om te praten over het thema: 
“afscheid”. Dinsdag 5 maart om 12.15 uur is het onderwerp “dankbaarheid”. Locatie Buurtcentrum 
’t Kattegat, Skagerrak 328. Meer informatie en aanmelden Bianca van Lochem 06-18718325 
bvanlochem@amstelring.nl. Spontaan langskomen mag ook!  
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De geschiedenis van de wijk Pax – deel 6 
 

Bij de aankondiging van de bouw van de 
woonwijk wijk Pax in 1972 werden ook 
plannen gepresenteerd voor de bouw van 
een scholencomplex in het centrum van de 
wijk. In die periode bestond het 
basisonderwijs nog uit een lagere school 
voor kinderen vanaf zes jaar en een 
kleuterschool voor jongere kinderen.  

Basisonderwijs 

Er zouden drie scholen worden gebouwd voor 
het basisonderwijs: Een openbare school met 
negen leslokalen en een kleuterschool, een 
rooms-katholieke school en een protestants-
christelijke school, beide met zeven 
lesklokalen, en beide inclusief een 
kleuterschool. De drie scholen krijgen de 
beschikking over twee gymzalen.  

De scholen werden ontworpen door 
architectenbureau Brakel en Bruma en worden 
gebouwd door aannemer Banero. Op 21 
september 1975 wordt de eerste paal 
geslagen door toenmalig wethouder 
Dorrepaal, samen met de 10-jarige Nicole 

Reuter. Daarmee 
werden “de drie 
zuilen met één 
paal 
bijeengebracht”. 
De wethouder 
had geprobeerd 
het openbaar en  

 

bijzonder onderwijs samen te voegen, maar 
kopstukken uit Den Haag hadden dit plan 
tegengehouden.  

Op 10 december 1976 werd de eerste school 
aan de Hammarskjöldstraat officieel geopend: 
De rk-school “De Flamingo” en kleuterschool 
“De Kolibri”.  Later volgden de prot-chr. 

“Albert Schweitzerschool”, inclusief een 
kleuterschool en op 2 februari 1977 was de 
opening van de  openbare school “De 
Meerwijzer” en kleuterschool “De 

Vrijbuiters”.  



PAXNIEUWS NR. 9 17 FEBRUARI 2024 

   

 
Pagina 9 

Vanwege de sterke bevolkingsgroei in de wijk 
moest al op 28 juli van datzelfde jaar worden 
begonnen met de bouw van dertien 
noodlokalen op het speelveld langs de 
Lutulistraat. In 1985 werden de lagere scholen 
en kleuterscholen bijeengevoegd en werden 
zij basisscholen. Media 2017 werden de 
basisscholen De Flamingo en De Albert 
Schweitzerschool samengevoegd onder de 
naam De Caleidoscoop. 

In 1977 wordt door de gemeente de bouw van 
de 1e Montessori-school in Pax mogelijk 
gemaakt. De eerste paal wordt geslagen op 9 
april 1981 en in 1982 wordt de school in 
gebruik genomen. Later zijn er nog drie 
lokalen bijgebouwd.  

 

 

 

 

 

 

 

Middelbaar onderwijs 

Op 1 oktober 1979 wordt in het noordelijkste 
puntje van Pax de eerste paal geslagen voor 
bouw van de christelijke Willem de 
Zwijgermavo. Het gebouw met twintig 
leslokalen en twee gymzalen moet plaats 
bieden aan 475 leerlingen.   

Het ontwerp is van architectenbureau 
Dingemans uit Maastricht en de bouw wordt 
uitgevoerd door de firma Mertens. De officiële 
opening is op 21 november 1980. Na de 
samenvoeging met het Adriaan Pauw 
Atheneum uit Heemstede wordt de naam 
gewijzigd in “Kaj Munkcollege” en biedt de 

school onderwijs voor mavo, havo vwo en een 
technasium. Voor de flinke uitbreiding van het 
aantal leerlingen (ca. 1.750) en medewerkers 
(ca. 180) is het gebouw flink uitgebreid en 
worden ook lokalen op andere locaties 
gebruikt.   
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In december 1979 begint de bouw van het 
Haarlemmermeerlyceum; de eerste paal 
wordt geslagen op 9 april 1981. Het gebouw 
krijgt zestig leslokalen waaronder twee 
handvaardigheids-, twee tekenlokalen en een 
muzieklokaal. Ook komt er een grote aula 
voor 700 leerlingen en een restaurant. Het 
gebouw moet onderdak bieden aan 1.100 
leerlingen die tot dan toe zijn ondergebracht 
in zeven gebouwen.  

Daarnaast worden er vier sportlokalen, twee 
met een hoogte van 5,50 meter en een, door 
een wand in twee delen te scheiden zeven 
meter hoge zaal, zodat deze ook als sporthal 
kan worden gebruikt. De openbare school 
geeft onderwijs op mavo-, havo- en vwo-
niveau. Na het vertrek in 2004 van het 
Haarlemmermeercollege naar Floriande zijn 
het Nova-college en het Hoofdvaartcollege 
in de panden gevestigd.  

 

 

Het Nova-college geeft onderwijs op mbo-, 
havo- en vwo -niveau. Het Hoofdvaartcollege 
komt voort uit de vroegere aan de Hoofdvaart 
gevestigde Jansoniusschool (lts) en de 
huishoudschool. Eind jaren negentig werden 
deze twee scholen samengevoegd onder de 
naam Hoofdvaartcollege. In 2006 verhuisden 
zij naar de huidige locatie aan de Steve 
Bikostraat.  

Het Hoofdvaartcollege geeft onderwijs op 
vmbo-niveau. Momenteel wordt er, samen met 
de praktijkschool De Linie-, een nieuw pand 
gebouwd in het Lincolnpark, aan de 
Hoofdweg-oostzijde. Daar zullen zij verder 
gaan onder de naam “Avantis-college”. Daarbij 
voegt zich ook de internationale schakelklas 
(isk) voor leerplichtige, niet-Nederlandstalige 
leerlingen. 

 

FOTO'S NHA  
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Vooruitblik op een opgeknapte Söderblomstraat 
 

Bewoners van de Söderblomstraat hebben op woensdagavond 14 februari in buurtcentrum De 
Boerderij hun wensen, vragen en opmerkingen kenbaar kunnen maken aan de mensen die 
hun straat na de zomer gaan opknappen. Bomen en struiken worden vervangen, plaveisel en 
stoepen worden weer glad en recht gelegd en in een deel van de straat wordt het riool 
vervangen. 

Op een tafel in De Boerderij lag een tekening waarop de beoogde werkzaamheden en wijzingen 
waren aangebracht, aan de hand waarvan het gesprek met de ontwerpers kon plaatsvinden. Op een 
andere tafel lagen foto’s van te planten bomen. 

Na afloop van het spreekuur had de vertegenwoordiger van het ingenieursbureau dat de plannen 
maakt een map vol suggesties en had hij een aantal mensen ontmoet met wie hij volgens eigen 
zeggen ‘geen vrienden’ was geworden, omdat hij al tijdens het inloopspreekuur kon zeggen dat er 
aan hun wens niet kon worden voldaan. Dat had bijvoorbeeld te maken met de waterstand of de 
grondsoort. 

Hij beloofde wel dat alle wensen 
en suggesties zouden worden 
besproken, en dat er daarna een 
overleg met de gemeenteafdeling 
Onderhoud en Beheer zou 
plaatsvinden, waarna het 
definitieve ontwerp bekend zou 
worden gemaakt. Dat kon 
overigens nog wel een poosje 
duren, want de werkzaamheden 
staan pas voor na de zomer 
gepland.  

 

 

 


